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ΔΕΛΤΙΟ ΤΥΠΟΥ 

 

Συμμετοχή του Διευθύνοντος Συμβούλου του Οργανισμού Λιμένος Ηγουμενίτσας 

κ. Πορφύρη στη Διεθνή Έκθεση Μεταφορών Logitrans 

Tη Διεθνή Έκθεση Μεταφορών Logitrans, που διεξήχθη 13 με 15 Νοεμβρίου στην 

Κωνσταντινούπολη, επισκέφθηκε ο Διευθύνων Σύμβουλος του Οργανισμού Λιμένος 

Ηγουμενίτσας κ. Αθανάσιος Πορφύρης.   

Η Logitrans είναι η μεγαλύτερη έκθεση στον τομέα των μεταφορών και 

εφοδιαστικής αλυσίδας στην περιοχή της Ευρασίας, η οποία παρουσιάζει όλο τον 

κόσμο των μεταφορών με μια ματιά. Το φάσμα των εκθεμάτων ξεκινά από 

συστήματα ενδοεργοστασιακών μεταφορών (ροή υλικού, αποθήκευση), αλλά 

καλύπτει και όλα τα θέματα που σχετίζονται με τη χερσαία, θαλάσσια, εναέρια, 

οδική και σιδηροδρομική μεταφορά σε τοπικό, εθνικό και διεθνές επίπεδο. Μεγάλο 

βάρος δίνεται και στα συστήματα συνδυασμένων μεταφορών. 

Συμμετείχαν περισσότεροι από 130 εκθέτες από όλα τα μέσα μεταφοράς και τις 

βιομηχανίες παρουσιάζοντας λύσεις υλικοτεχνικής υποστήριξης στο χώρο της 

εφοδιαστικής. Οι εκθέτες προερχόταν από περισσότερες από 20 χώρες. Το 

πρόγραμμα παράλληλων συνεδρίων της φετινής Logitrans εστίασε στο ηλεκτρονικό 

εμπόριο και στην αυτοματοποίηση της εφοδιαστικής αλυσίδας. 

Ο κ. Πορφύρης, είχε την ευκαιρία να πραγματοποιήσει έναν κύκλο συναντήσεων με 

εταιρείες μεταφορών και εταιρείες παροχής υπηρεσιών logistics, που είτε 

χρησιμοποιούν το λιμένα είτε αποτελούν δυνητικούς χρήστες.  

«Μέσα από κινήσεις εξωστρέφειας και στοχευμένες συμμετοχές σε διοργανώσεις, 

όπως η Logitrans, εντοπίζουμε τις σύγχρονες τάσεις και τις ανάγκες της αγοράς. Η 

ανατροφοδότηση σε σχέση με το εξωτερικό περιβάλλον και η σωστή στοχοθέτηση, 

είναι ίσως το σημαντικότερο εργαλείο για να οδηγηθούμε στην επιτυχία μέσα από 

παρεχόμενες υπηρεσίες που θα ανταποκρίνονται πλήρως στις ανάγκες των χρηστών 

του Λιμένα», τόνισε χαρακτηριστικά ο κ. Πορφύρης. 

 


